



LIMITED EDITION 限量版

193. CATHAY DRAGON

Hong Kong Special Administrative Region
20th Anniversary Airbus A330-300 (1:500)

國泰港龍 香港特別行政區成立20周年空中巴士
A330-300客機模型 (1:500)

香港特別行政區20周年記念エアバスA330-300 (1:500)

To celebrate the 20th anniversary of the Hong Kong Special Administrative Region, the newest editions of the Spirit of Hong Kong livery series have been designed. These designs are based on traditional Chinese depictions of clouds combined with the bauhinia, the recognisable flower emblem of Hong Kong. Together they represent a celebration of mainland China and Hong Kong, and the role Cathay Pacific and Cathay Dragon have played in their aviation success.

為慶祝香港特別行政區成立20周年，我們設計了最新的「香港精神號」客機。全新的設計，以傳統的雲彩和香港區徽上的洋紫荊花為題材，設計極富現代感，象徵令人引以為傲的香港精神。

HK\$ 350 US\$ 45



Also available for HK & regional delivery
另提供府上送貨 (香港及亞洲特定地區)



194. CATHAY DRAGON

Airbus A320-200 (1:500)

國泰港龍 空中巴士A320-200客機模型 (1:500)

エアバスA320-200 (1:500)

The smaller and more compact Airbus A320 has been designed for Cathay Dragon's short-haul flights. Powered by two wing pylon-mounted turbofan engines. A new livery design was introduced after the rebranding of Dragonair to Cathay Dragon in 2016. Within the new livery design, the iconic dragon emblem stays prominent on the nose of every aircraft.

結構精細的空中巴士A320，服務於國泰港龍航空的短途航線。此窄體客機採用雙翼懸掛架式渦輪風扇引擎，自2016年「港龍航空」品牌革新為「國泰港龍航空」便以全新形象啟航。換上嶄新設計的外觀後，具代表性的龍標誌位於機首，彰顯國泰港龍的鮮明形象。

HK\$ 310 US\$ 40



Also available for HK & regional delivery
另提供府上送貨 (香港及亞洲特定地區)



新
NEW

195. CATHAY PACIFIC

Compact Passport Holder – Dusty Pink

國泰航空 輕巧護照套 – 暗粉色

コンパクト パスポートホルダー – ダスティーピンク

Make this handy passport holder a part of your travel plans. The cover is beautifully finished with design details that are inspired by the runway markings at Hong Kong International Airport. It opens to reveal pockets, keeping your travel documents within easy reach. The holder fits standard passport sizes, and comes in a reusable pouch. (Size: 10 x 14cm)

就讓這款輕巧實用的護照套，成為伴您環遊世界的品味之選。護照套封面及封底的設計靈感來自香港國際機場的跑道標線，細節之處盡顯精緻。此護照套適用於符合標準尺寸的護照，方便您隨身攜帶並存放及取出旅遊證件。附有一個保護袋。（尺寸：10 x 14厘米）

HK\$ 120 US\$ 16



Also available for HK & regional delivery
另提供府上送貨（香港及亞洲特定地區）

196. CATHAY PACIFIC Uniform Travel Pouch

國泰航空「制服再造」旅行多用途袋

ユニフォーム トラベル ポーチ

These handmade travel pouches, fashioned from the fabric of retired Cathay Pacific uniforms, have travelled far and are ready to see the world with you. Produced in collaboration with Hong Kong eco-designer Angus Tsui and the disadvantaged people of St. James' Settlement Upcycling Centre, each pouch is handily sized to store your passport, cards or any loose items. A portion of the sales proceeds will go to Food Angel, a local food rescue organisation that redistributes prepared surplus food from different sectors of the food industry to underprivileged communities in Hong Kong.

曾環遊世界的國泰制服，現已變身為您的最佳旅伴。香港環保時裝設計師徐逸昇與聖雅各福群會升級再造中心的復康人士合作，以手工將國泰員工的棄置制服循環再造為小巧實用的多用途袋，方便存放您的護照、卡片及其他零散物件。部分銷售所得，將用以資助本地慈善機構「惜食堂」，其宗旨為將回收的各類剩餘食物重新分配給有需要人士，傳遞對香港社區的關懷。

HK\$ 320 US\$ 42



Pattern may vary due to individual fabric
款式細節按實際選用之布料而略有不同



Contents not included
本產品不包括圖中展示之物品

Please visit the Cathay Shop online for more on our products. 瀏覽網上國泰禮品店，選購更多獨家精品。

cathaypacific.com/shop/cxcitement

